



Since 1981

卡加利，洛磯山脈遊

卡加利出發-班芙-洛磯山-露易絲湖-冰原-惠斯勒-維多利亞-牆畫鎮



CALGARY ROCKY MOUNTAINS

Calgary - Banff - Rockies - Lake Louise - Icefield - Whistler - Victoria - Chemainus

加拿大

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 卡加利出發，省時方便。
- 獨家送漁港小渡橫渡英格烈灣。
- 遊遍五大國家公園，四大名湖。
- 參觀甘露市人參廠。
- 住宿班芙市中心酒店。
- 酒店可提升：溫哥華豪華及市中心，五星級路易斯湖堡壘。
- 安排全程膳食*（含路易斯湖酒店午餐）。
- Tour commences at Calgary, save traveling time.
- Free Ferry across English Bay to Granville Island.
- Tour covers 5 National Parks & 4 Famous Lakes.
- Visit Ginseng Factory in Kamloops.
- Stay one night at Banff International.
- Upgradable hotels: Vancouver Deluxe and Downtown, Chateau Lake Louise.

1 原居地 - 卡加利 - 班芙 (晚餐) HOMETOWN-CALGARY-BANFF (D)

抵達卡加利機場後，約下午2點15分於內陸航班8號行李帶(詢問中心)集合，向洛磯山脈進發，前往被譽為落基山脈靈魂的班芙鎮。充裕時間漫步於熱鬧非凡的班芙大道。*可升等住宿露易絲湖堡壘酒店標準房或湖景房。

酒店: Elk+Avenue Hotel or similar

Please meet at Domestic Claim Belt #8 at Calgary Airport at approx. 2:15pm. Depart



for the Rocky Mountains. Get settled at your hotel. * Optional upgrade to Chateau Lake Louise, further upgrade to Lakeview room available.

2 露易斯湖-賈斯柏國家公園-冰原 雪車-天空步道-弓湖-黃金鎮(午/晚餐) LAKE LOUISE-ASPER N.P.-ICEFIELD GLACIER SKYWALK - BOW LAKE - GOLDEN (L/D)

清晨駛過城堡山，來到有洛磯山藍寶石美譽的露易絲湖。遠處高聳的維多利亞山峰倒影在湖面，景色宜人。漫步湖畔沉醉於湖光山色的秀麗，賞心悅目。特別安排包餐團友於露易絲湖堡壘酒店享用豐盛的西式午餐。下午來到有億萬年歷史的哥倫比亞冰原，乘坐特別訂制、造價過百萬元的冰原探險家號(門票)登上冰川，了解冰原的形成及氣候變化，品嚐清涼的冰川水。隨後來到加拿大新風景地標-天空步道(門票)，沿著透明玻璃景觀步道上凌空漫步，體驗大自然的鬼斧神工。途經弓湖及烏鴉爪冰河，於傍晚抵達黃金鎮。(提升住宿露易絲湖堡壘酒店的團友，不往黃金鎮)。

酒店: Prestige Golden / Holiday Inn or similar

In the morning, begin the journey to Lake Louise. This UNESCO World Heritage Site has been nominated time and again as a "must-see" destination. Lunch will be specially arranged at renowned Fairmont Chateau Lake Louise (meal plan). Then, head to the Columbia Icefield in Jasper National Park. Ride on the specially designed "Ice Explorer" (adm) onto the surface of the stunning Athabasca Glacier. The U-shape glass bridge



of Glacier Skywalk (adm) enables visitors to walk on an exciting platform where glass is all that separates you from a 918 foot drop. After passing by Bow Lake and Crowfoot Glacier, arrive and stay overnight in Golden.

3 黃金鎮 - 最後一口釘 - 甘露市- 參廠-菲沙河河谷-溫哥華 (早/午/晚餐) GOLDEN - LAST SPIKE - KAMLOOPS GISENG FACTORY - FRASER VALLEY VANCOUVER (B/L/D)

啟程前往崇山峻嶺之間的飛鷹坳，感受太平洋鐵路中打下最後一口釘的歷史性時刻。抵達花旗參之都-甘露市。此地年日照時間超過2000小時，帶來半沙漠地帶的別樣風情。前往加西唯一GMP認證參廠參觀並瞭解花旗參的品種、種植、生產過程。經史泰龍主演動作片《第一滴血》的拍攝地-昔日淘金小鎮希望鎮及獵人溪，於黃昏返抵溫哥華。

酒店: 超值Value: Hampton Inn by Hilton or similar
豪華Deluxe: Executive Plaza or similar

Proceed to Eagle Pass and visit the Last Spike of the Canadian Pacific Railway. Head west to BC interiors and arrive in Kamloops, a city with over 2000 hours of sunshine each year. Visit the only GMP certified Ginseng factory and learn about manufacture and the amazing healing power of Ginseng. After passing by the District of Hope, where Sylvester Stallone filmed First Blood in 1982 and Hunter's Creek, return to Vancouver by late afternoon.

4 溫哥華 - 海連天公路 - 惠斯勒 - 頂峰纜車(自費)-溫哥華 (早/午/晚餐) VANCOUVER - SEA TO SKY HIGHWAY WHISTLER - PEAK2PEAK GONDOLA (OPTIONAL) - VANCOUVER (B/L/D)

踏上加拿大西岸最漂亮的海連天公路，途經馬蹄灣、加拿大第三高之順龍瀑布、全球第二大的花崗石-酋長石及斯闊米什，抵達世界聞名、有“小瑞士”之稱的滑雪度假勝地-惠斯勒。參觀2010年冬奧會場地，鎮上遍佈琳瑯商舖和餐廳，洋溢著四季不同的山地風情。團友更可乘坐擁有2項吉尼斯世界紀錄的頂峰纜車(自費)。群山峻嶺，魅力雪山，盡收眼底！遊畢後返回溫哥華。可選擇搭乘水上飛機返回溫哥華(需附加費)。

Start the journey along the Sea to Sky Highway. Pass by Horseshoe Bay, the 3rd highest water-

fall in Canada-Shannon Falls, the 2nd largest granite monolith-Stawamus Chief and Squamish. Changing altitude takes you to see the waters of Howe Sound, snowcapped mountains, waterfalls and canyons. Arrive at Whistler-North America's Number One resort and the host of 2010 Olympics Winter Games, then take a ride of the Whistler Mountain Peak2Peak Gondola (optional), you will have time to relax and shop at the mountain or in the village. Return to Vancouver by tour bus, or by seaplane (surcharge applies).

5 溫哥華-卑斯渡輪-布查特花園 維多利亞內港 (早餐)

VANCOUVER - BC FERRIES - BUTCHART GARDENS - INNER HARBOR (B)

早上乘坐卑斯渡輪，經喬治亞海峽到溫哥華島。遊覽卑斯省首府-維多利亞。親臨聞名遐邇的布查特花園。該私人花園佔地55英畝，由多個主題花園組成，超過萬株花卉爭奇鬥艷。穿過百年唐人街同濟門後，來到維多利亞內港。近距離觀賞愛德華時代古堡風格建築的帝后酒店及參觀省議會大樓和雷鳥公園，更可安排乘坐古英倫風格馬車遊覽內港。來到比根山公園，參觀世界最長高速公路的起點處-零哩碑。(選用全餐團友此日午、晚餐自理)。

酒店: Red Lion Victoria or similar

Board the BC Ferry from Tsawwassen to Swartz Bay. Visit the famous Butchart Gardens. This stunning 55-acre garden and National Historic Site has been drawing you since it was started in a limestone quarry in 1904. Pass by the Gate of Harmonious at Chinatown. Explore the Inner Harbour by foot or carriage (optional) and visit Fairmont Empress, the BC Legislative Buildings, Thunderbird Park, Beacon Hill Park and Mile "0". (Lunch & dinner are not included for guests with all-inclusive meal plan.



6 維多利亞-哈利城堡-黃金溪公園 圖騰街-牆畫鎮-乃磨市-溫哥華(晚餐)

VICTORIA - HATLEY CASTLE - GOLD-STREAM PROVINCIAL PARK - DUNCAN - CHEMAINUS - NANAIMO - VANCOUVER (D)

前往位於皇家路大學的哈利城堡，在這座極具歐洲特色的百年軍事學院前拍照留念。來到黃金溪省立公園，觸摸樹齡超過600年的西洋紅杉樹。繼而參觀「圖騰之城」鄧肯市和世界最多牆畫的舒美尼斯鎮。各地藝術家以細膩的牆畫記錄當地發展的歷史。下午抵達乃磨市，短暫停留後轉乘渡輪到馬蹄灣，返回溫哥華。(選用全餐團友此日早、午餐自理)。

Visit the Hatley Castle and the Goldstream Provincial Park to discover heritage and nature wonders. Take a leisurely stroll under a canopy of towering trees and pass giant Western Red Cedar trees over 600 years old. Then, head to Chemainus after visiting the Totem city-Duncan. The murals on the streets illustrate the development of Chemainus. Arrive at Nanaimo by late afternoon and take the BC Ferry to Horseshoe bay and then return back to Vancouver. (Breakfast & lunch are not included for guests with all-inclusive meal plan.

※6天團的團友返回溫哥華後，直接送往溫哥華機場，不包含溫哥華市內觀光。建議CRT6的團友搭乘晚上9:30pm後的航班。

※ For 6 days tour: tour ends at Vancouver Airport and excludes Vancouver mini city tour. Suggested departure flight time after 9:30pm.

7 溫哥華/西雅圖-原居地 (早餐) VANCOUVER - HOMETOWN (B)

上午可自由活動或探親訪友，或於酒店附近的著名食府品嚐各式點心等美食。之後送往溫哥華國際機場，結束愉快的旅程。

Free day for shopping, visiting friends and family, or dining at nearby Asian cuisines. Transfer to Vancouver airport afterward.

※ 在西雅圖離開的客人(需附加費)，請訂下午3:00後班機離開西雅圖。
※ Depart in the morning, arrive Sea-Tac approx. at noon (surcharge applies).
Suggest flight after 3:00pm..

費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 機票，餐費及自費活動。
- ※ 司機與導遊的服務費，建議每人每天\$9。
- ※ Air Ticket, optional tours & meals.
- ※ Driver & tour guide's service fee at \$9 per person per day.

團號/天數 CODE/DAYS	行程 ITINERARY	雙人房 TWIN	第三/四人 3RD/4TH	單人房 SINGLE	全餐 FULL MEAL PLAN		出發日期 DEPARTURE
					大人ADULT	小孩CHILD	
CRO3	卡加利 - 洛磯山 CALGARY - ROCKY	\$439	\$226	\$636	\$109	\$92	天天出發 / DAILY: 6/2 - 9/6 週一、三、日 / MON, WED, SUN: 4/16 - 4/30 週一、二、三、五、日 / MON, TUE, WED, FRI, SUN: 5/1-6/1, 9/7-10/16 加開 / ADD: 4/15
CRO4	卡加利 - 洛磯山 - 溫哥華 CALGARY - ROCKY - VANCOUVER	\$529	\$283	\$799	\$139	\$122	
CRJ4	卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 CALGARY - ROCKY - VICTORIA	\$566	\$303	\$839	\$152	\$135	
CRJ5	卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 溫哥華 CALGARY - ROCKY - VICTORIA - VANCOUVER	\$656	\$349	\$999	\$177	\$160	
CRW6	卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 惠斯勒 - 溫哥華 CALGARY - ROCKY - VICTORIA - WHISTLER - VANCOUVER	\$773	\$413	\$1189	\$216	\$199	
※CRT7	卡加利 - 洛磯山 - 冰原 - 維多利亞 - 牆畫鎮 - 溫哥華 CALGARY - ROCKY - VICTORIA - CHEMAINUS - VANCOUVER	\$889	\$489	\$1386	\$205	\$187	

• 門票/ADMISSIONS: 大人/ADULT \$130/ 小孩CHILD \$55. (CRO3-4D: \$73/\$37) • 四餐費/4 MEALS PLAN: 大人/ADULT \$109 / 小孩/CHILD \$92
※代表本頁介紹的行程，請到www.americaasia.com 尋獲其他行程。 ※ itineraries written at this pages, please look for other itineraries from www.americaasia.com.